



三軍總醫院北投分院

中文商品名	景明眼藥水 10 毫升	
主成分名稱	SULFAMETHOXAZOLE OPH. SOLN 4% 10ML	
外觀	特殊標記	顏色
	印有「景明眼藥水」字樣	白色瓶身、藍色標籤
	形狀	劑型
	10 毫升塑膠容器	眼用液劑
用途	結膜炎、流行性角膜炎、眼瞼炎、眼瞼緣炎、砂眼、淚腺炎	
可能副作用	若出現眼部刺激感、眼瞼緣紅腫、結膜充血或過敏時請立即回診。	
注意事項	1)使用前，請洗淨雙手。 2)使用兩種眼藥水時，至少需間隔 5 分鐘點用。 3)使用眼藥水和眼藥膏時，請先使用藥水，間隔 5 分鐘以上再用藥膏。 4)眼睛發炎期間建議暫勿配戴隱形眼鏡。 5)室溫保存。開瓶 4 週後，未用完之殘液請丟棄。 6)對磺胺藥過敏或蠶豆症者請先告知醫師。	
儲存條件	1.未開封保存方法：避光保存於 25°C 以下。 2.開封或配製後保存方法：在建議保存方式下，且藥品未受汙染，開封後保存 4 週丟棄。	

藥物諮詢電話：(02)2895-9808 轉 603073

門診部

地址:台北市北投區中和街 250 號

門診部電話:(02)2893-2743

(02)2893-5869

住院部

地址:台北市北投區新民路 60 號

住院部電話:(02)2895-9808

急診室電話:(02)2895-7633

北投三總臨床藥事科製作 2024-08-13



Tri-service general hospital Beitou branch

Trade name	KINGMIN OPH Solution 4% 10ml	
Generic name	SULFAMETHOXAZOLE OPH. SOLN 4% 10ML	
Appearance	Mark	Color
	Printed with 'KINGMIN' text	White container with blue labels
	Shape	Form
	10 milliliter plastic container	OPHTHALMIC SOLUTION
Indications	Conjunctivitis, epidemic keratoconjunctivitis, blepharitis, meibomian gland inflammation, grittiness in the eyes, lacrimal gland inflammation	
Side effects	If you experience eye irritation, eyelid redness and swelling, conjunctival congestion, or signs of allergy, please seek medical attention promptly.	
Precautions	<ol style="list-style-type: none"> 1) Wash hands thoroughly before use. 2) If using two different eye drops, allow at least 5 minutes between applications. 3) When using both eye drops and eye ointment, use the eye drops first, then wait at least 5 minutes before applying the ointment. 4) Do not wear contact lenses during eye inflammation. 5) Store at room temperature. Discard any remaining solution 4 weeks after opening. 6) Inform your doctor if you are allergic to sulfa drugs or have G6PD deficiency (favism). 	
Storage	<ol style="list-style-type: none"> 1. Unopened storage method: Store away from light at temperatures below 25°C. 2. Storage method after opening or preparation: If the product remains uncontaminated and stored according to recommendations, discard 	

	after 4 weeks of opening.	
<u>Medicine information service: (02)2895-9808 #603073</u>		
Outpatient department address: No. 250, Zhonghe St., Beitou Dist., Taipei City Outpatient department TEL: (02)2893-2743; (02)2893-5869	Inpatient department address: No. 60, Xinmin Rd., Beitou Dist., Taipei City Inpatient department TEL: (02)2895-9808 Emergency room TEL: (02)2895-7633	
Tri-service general hospital Beitou branch clinical pharmacy department 2024-08-13		